

This reference list is provided to support the candidate's preparation for the examination. The references included in the specialty reference list are those that are traditionally utilized in the specialty to support the examination development process. Inclusion on this list does not guarantee the reference was utilized in examination development. And by no means is this an exhaustive list of references for the examination development process.

Cette liste de références est fournie pour soutenir la préparation des candidat.e.s à l'examen. Les références incluses dans la liste de références de spécialité sont celles traditionnellement utilisées dans la spécialité pour soutenir le processus d'élaboration de l'examen. Leur inclusion dans cette liste ne garantit pas leur utilisation lors de l'élaboration de l'examen. Il ne s'agit en aucun cas d'une liste exhaustive des références utilisées dans le processus d'élaboration de l'examen.

Reference Texts/ Textes de référence

Huang, L. J. Orthodontics: Current Principles and Techniques, 6th Edition. Elsevier
Graber, Vanarsdall, Vig, Huang

Fields, Henry. Contemporary Orthodontics, 7th Edition. Elsevier

Fleming, Lee W. Graber & Katherine W. L. Vig & Greg J. Huang & Pádhraig S.
Orthodontics, 7th Edition. Elsevier

Nanda, Ravindra, Sunil Kapila. Current Therapy in Orthodontics. Mosby, 2009.

